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 ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE DELEGATS 
PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT 
CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA. 

 

 
A les 19.35 hores del dia indicat més amunt, es reunixen en el 
domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt, els membres 
de la mateixa que al marge es relacionen, a fi de constituir 
l'Assemblea General Ordinària de DELEGATS DE PLAYBACKS 
(FESTEJOS). 
 
Oberta la sessió en quarta convocatòria pel Vicepresident de 
Festejos, Isaac Mas Prades, qui actua assistit per la Delegada de 
Playbacks, Tere Domínguez Escolástico, el Secretari Jonathan 
Piloña Bonilla i els Delegats de Festejos Roberto Sarió Carrera, 
Aurora Arranz García i German *Esteller es debaten els assumptes 
establits en l'orde del dia de la convocatòria prèviament establida a 
este efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen. 
 
ORDE DEL DIA 
1- Confirmació d'assistència Delegats/as. 
2- Aprovació de l'acta anterior. 
3- Informació general Playbacks. 
4- Precs i preguntes. 
 
1- .CONFIRMACIÓ D'ASSISTÈNCIA DE DELEGATS/ DES 
El Vicepresident Isaac Mas Prades repassa l'assistència dels 
Delegats/des a esta quarta convocatòria, faltant únicament 
l'assistència de la Falla Baladre. 
 
2- APROVACIÓ DE L'ACTA ANTERIOR. 
Es pregunta a les falles si hi ha alguna objecció i queda aprovada 
per unanimitat per totes les comissions. 

VICEPRESIDENT DE FESTEJOS 
Isaac Mas Prades 
 
DELEGATS DE FESTEJOS 
Tere Domínguez Escolástico      
Jonathan Piloña Bonilla     
José Cózar Agües 
Roberto Sarió Carrera 
Aurora Arranz Garcia 
Vicente Cuenca Teruel 
Germán Esteller 
Moisés Cesar Alarcó Villarroya 
 
COMISSIONS PRESENTS : 
02. LA PALMERETA 

03. EDUARDO MERELLO 
04. CHURRUCA-HISPANIDAD 
05. SANTA ANNA 
07. LA VILA 
08. SANT FRANCESC 
09. LA MARINA 

10. LUIS CENDOYA 
11. AVDA DOCTOR PALOS 
12. EL REMEI 
15. TEODORO LLORENTE 
17. EL MOCADOR 
18. EL PALLETER 
19. EL ROMANO 
20. LA PALMERA 

22. GILET 
23. LA VICTORIA 
26. PLAZA IBÉRICA 
29. EL MERCAT 
31. EL TABALET 
32. AVINGUDA 
33. EL TRONAOR 
34. PLAZA MARE NOSTRUM 
35. PLAZA DEL SOL 
37. PLAZA RODRIGO 
39.  VILA DE FAURA 
41. AVDA. 3 DE ABRIL 
44. NOU MONTIBER 
45. ELS VENTS 

COMISSIONS NO PRESENTS  
38. BALADRE 
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                               3- INFORMACIÓ GENERAL PLAYBACKS 
 

- El Vicepresident Isaac informa que enguany obriran el certamen d'adults 
realitzant un Playback les FFMM i CCHH de Federació Junta Fallera de Sagunt, 
indicant que si alguna Falla tenia algun dubte o no li semblava bé que ho 
indicara en esta taula, al que cap falla diu res i estan d'acord que així siga. 
També es diu l'orde de ball de cada comissió, el qual correspon a l'orde de 
presentació (sense canvis), excloent únicament a les 3 comissions que no 
participen, les quals són Baladre, Nou Montiber i El Mocador. 
 

-  Isaac comenta que el passat dia 3 de Setembre, la Falla Baladre ens informa 
que es retira del certamen de *Playbacks Adults, per la qual cosa li indiquem 
que l'any que ve no podrà participar ja que porta sanció per haver-se retirat a 
menys d'un mes de termini de la data del certamen, el qual serà el pròxim dia 28 
de Setembre de 2024. 

 
- Tere informa del resultat del concurs de cartells, el qual el cartell adult l'ha 

guanyat Elena Ramiro Rovira de la Falla Eduardo Merello i el cartell d'infantils 
Noa Belmonte Montesinos de la Falla Luis Cendoya. 

 
- Presa la paraula el secretari de Playbacks, comentant el resultat de la petició 

d'entrades tant per al certamen d'Adults com el d'Infantils. Indicant que en la 
reunió anterior es va demanar a totes les comissions que demanaren les 
entrades de manera coherent i donant prioritat a la gent fallera ja que l'aforament 
màxim permés és de 2.800 persones. Jonathan indica que les falles han 
demanat un total de 3.031 entrades d'adults, és a dir, 231 entrades per damunt 
de l'aforament permés en el recinte. Al no ser posible, es decidix una solució 
entre totes les comissions i els membres de Federació,, que és donar un termini 
de marge fins dilluns que ve, dia 9 de Setembre a les 14.00 h i demanant 
col·laboració a totes les comissions per a rebaixar entrades i arribar almenys fins 
a les 2.800 com a marca l'aforament. Totes les comissions estan d'acord a fer-
ho d'eixa manera. 

 
 

-  Jonathan demana a cada comissió saber si portaran escenografia per al 
certamen d'infantils. 
 

-  El Vicepresident Isaac parla del tema llums per al certamen d'Adults, en el qual 
indica que ha d'haver-hi un responsable de cada falla al costat del tècnic de 
Presto per a evitar errors, indicant que FJFS no es farà responsable en el cas 
que hagen errors aliens. 
 

- S'informa que la data de termini màxima per a haver fet el pagament de les 
entrades serà el pròxim dia 16 de Setembre. 
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4-PRECS I PREGUNTES. 

 

 La Delegada de La Vila comenta la possibilitat de repartir entrades per cens de 
cada comissió, al que la resta de comissions responen que no pot ser possible ja 
que el repartiment no seria equitatiu. 
 
 La Delegada de Els Vents pregunta si poden acabar de muntar escenografia 
dins de l'horari establit per a això, al que se li respon que mentres no 
sobrepassen el seu horari, no hi ha problema. 
 
La Delegada de La Victòria pregunta si cal informar del nom dels Fotògrafs, li 
responem que sÍ, que han de portar la seua entrada i allí s'encarregarà Carmen 
Guillen, de recepcionar-los i indicar-los on s'han de col·locar. 
 
La Delegada d'Eduardo Merello pregunta si poden baixar parts de l'escenografia 
durant l'actuació, se li respon que si mentres es faça pel costat Esquerre (el que 
s'utilitza normalment per a pujar i baixar escenografia). 
 
La Delegada de Els Vents pregunta si els bebés que vagen amb carro compten 
com a entrada. Es decidix entre tota la taula que el límit d'edat perquè no porten 
entrada siga de dos anys. 

. 
 

S'alça la sessió a les 19.54 hores en lloc i data indicats en l'encapçalament d'esta 
acta, indicant que la pròxima reunió serà el dia 25 de Setembre a les 19.30 h.  
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ACTA DE LA ASAMBLEA GENERAL ORDINARIA DE DELEGADOS 
PLAYBACKS DE LA FEDERACIÓN JUNTA FALLERA DE SAGUNTO 

CORRESPONDIENTE A LA SESIÓN CELEBRADA EL DÍA. 
 

 
Siendo las 19.35 horas del día arriba indicado, se reúnen en el 
domicilio social de Federación Junta Fallera de Sagunto, los 
miembros de la misma que al margen se relacionan , con el objeto 
de constituir la Asamblea General Ordinaria de DELEGADOS DE 
PLAYBACKS (FESTEJOS). 

 
Abierta la sesión en cuarta convocatoria por el Vicepresidente de 
Festejos Isaac Mas Prades, quien actúa asistida por la Delegada de 
Playbacks Tere Domínguez Escolástico, el Secretario Jonathan 
Piloña Bonilla y los Delegados de Festejos Roberto Sarió Carrera, 
Aurora Arranz García y German Esteller se debaten los asuntos 
establecidos en el orden del día de la convocatoria previamente 
establecida al efecto, adoptándose los acuerdos que a 
continuación se indican. 

 
ORDEN DEL DÍA 

1- Confirmación de asistencia Delegados/as. 

2- Aprobación del acta anterior. 
3- Información general Playbacks. 
4- Ruegos y preguntas. 

 

1- .Confirmación de asistencia de Delegados/as. 
El Vicepresidente Isaac Mas Prades repasa la asistencia 
de los Delegados/as a esta cuarta convocatoria, faltando 
únicamente la asistencia de la Falla Baladre. 
 

2- APROBACIÓN DEL ACTA ANTERIOR. 
Se pregunta a las fallas si hay alguna objeción y queda 
aprobada por unanimidad por todas las comisiones. 

VICEPRESIDENTE DE FESTEJOS 
Isaac Mas Prades 
 
DELEGADOS DE FESTEJOS 
Tere Domínguez Escolástico      
Jonathan Piloña Bonilla     
José Cózar Agües 
Roberto Sarió Carrera 
Aurora Arranz Garcia 
Vicente Cuenca Teruel 
Germán Esteller 
Moisés Cesar Alarcó Villarroya 
 
COMISIONES PRESENTES : 
02. LA PALMERETA 

03. EDUARDO MERELLO 
04. CHURRUCA-HISPANIDAD 
05. SANTA ANNA 
07. LA VILA 
08. SANT FRANCESC 
09. LA MARINA 

10. LUIS CENDOYA 
11. AVDA DOCTOR PALOS 
12. EL REMEI 
15. TEODORO LLORENTE 
21. EL MOCADOR 
22. EL PALLETER 
23. EL ROMANO 
24. LA PALMERA 

22. GILET 
23. LA VICTORIA 
26. PLAZA IBÉRICA 
29. EL MERCAT 
35. EL TABALET 
36. AVINGUDA 
37. EL TRONAOR 
38. PLAZA MARE NOSTRUM 
36. PLAZA DEL SOL 
37. PLAZA RODRIGO 
39.  VILA DE FAURA 
41. AVDA. 3 DE ABRIL 
44. NOU MONTIBER 
45. ELS VENTS 

COMISIONES NO PRESENTES  
38. BALADRE 
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3- Información general Playbacks. 
 

- El Vicepresidente Isaac informa que este año abrirán el certamen de adultos 
realizando un Playback las FFMM y CCHH de Federación Junta Fallera de 
Sagunto, indicando que si alguna Falla tenía alguna duda o no le parecía bien 
que lo indicara en esta mesa, a lo que ninguna falla dice nada y están de 
acuerdo en que así sea. También se dice el orden de baile de cada comisión, el 
cual corresponde al orden de presentación (sin cambios), excluyendo 
únicamente a las 3 comisiones que no participan las cuales son Baladre, Nou 
Montiber y El mocador. 

- Isaac comenta que el pasado día 3 de Septiembre, la Falla Baladre nos informa 
que se retira del certamen de Playbacks Adultos, por lo que le indicamos que el 
año que viene no podrá participar ya que lleva sanción por haberse retirado a 
menos de un mes de plazo de la fecha del certamen, el cual será el próximo día 
28 de Septiembre de 2024. 

- Tere informa del resultado del concurso de carteles, el cual el cartel adulto lo ha 
ganado Elena Ramiro Rovira de la Falla Eduardo Merello y el cartel de infantiles 
Noa Belmonte Montesinos de la Falla Luis Cendoya. 

- Toma la palabra el secretario de Playbacks, comentando el resultado de la 
petición de entradas tanto para el certamen de Adultos como el de Infantiles. 
Indicando que en la reunión anterior se pidió a todas las comisiones que 
pidieran las entradas de manera coherente y dando prioridad a la gente fallera 
ya que el aforo máximo permitido es de 2800 personas. Jonathan indica que las 
fallas han pedido un total de 3031 entradas de adultos, es decir, 231 entradas 
por encima del aforo permitido en el recinto. Al no ser posible se decide una 
solución entre todas las comisiones y los miembros de Federación, que es dar 
un plazo de margen hasta el próximo Lunes día 9 de Septiembre a las 14:00 h  y 
pidiendo colaboración a todas las comisiones para rebajar entradas y llegar al 
menos hasta las 2800 como marca el aforo. Todas las comisiones están de 
acuerdo en hacerlo de esa manera. 

- Jonathan pide a cada comisión saber si van a llevar escenografía para el 
certamen de infantiles. 

- El Vicepresidente Isaac habla del tema luces para el certamen de Adultos, en el 
cual indica que debe de haber un responsable de cada falla junto al técnico de 
Presto para evitar errores, indicando que FJFS no se hará responsable en el 
caso de que hayan errores ajenos. 

- Se informa que la fecha de plazo máxima para haber hecho el pago de las 
entradas será el próximo día 16 de Septiembre. 

 
4- RUEGOS Y PREGUNTAS. 

- La Delegada de La Vila comenta la posibilidad de repartir entradas por censo de 
cada comisión, a lo que el resto de comisiones responden que no puede ser 
posible ya que el reparto no sería equitativo. 

- La Delegada de Els Vents pregunta si pueden terminar de montar escenografía 
dentro del horario establecido para ello, a lo que se le responde que mientras no 
sobrepasen su horario, no hay problema. 
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- La Delegada de La Victoria pregunta si hay que informar del nombre de los 
Fotógrafos, le respondemos que si, que deben llevar su entrada y allí se 
encargará Carmen Guillen, de recepcionarlos e indicarles donde se tienen que 
colocar. 

- La Delegada de Eduardo Merello pregunta si pueden bajar partes de la 
escenografía durante la actuación, se le responde que si mientras se haga por el 
lado Izquierdo (el que se utiliza normalmente para subir y bajar escenografía). 

- La Delegada de Els Vents pregunta si los bebés que vayan en carro cuentan 
como entrada. Se decide entre toda la mesa que el límite de edad para que no 
lleven entrada sea de dos años. 

 
Se levanta la sesión a las 19:54 horas en lugar y fecha indicados en el 
encabezamiento de esta acta, indicando que la próxima reunión será el día 25 de 
Septiembre a las 19:30 h. 
 


